

FLOATING WASHING MACHINE

浮洗机

适用范围

本设备用于新鲜番茄、胡萝卜、苹果、榨菜、洋葱、辣椒等其他根块状果品蔬菜的浮洗。

技术说明

- ◆本设备适用于各种水果蔬菜的清洗，利用水力输送方式输送原果卫生可靠，既可起到清洗作用，又节约电能。
- ◆可调节支脚，增氧泵鼓气，清洗彻底，洁净且不伤物料。
- ◆在输送流槽水的冲力作用下，物料随水流到达下道工序，带喷淋清洗装置，巧妙的双层设计，使砂石沉淀到底层排走。
- ◆优质不锈钢制作，超强的焊接技术，独到的设计工艺，无不体现外在的美观与内在的实用。



Application scope

This machine is applicable to the floating washing of tomato, carrot, apple, pickled vegetable, onion, chili and other root type vegetables.

Technical Explanation

- ◆This machine is mainly used for the washing of fruit and vegetable. It is sanitary and reliable by hydraulic conveying which not only can reach the effect of washing but also can save the power.
- ◆Oxygen increasing pump, fruit and vegetable can wetter under the effect of ultrasonic. In this way the material can be cleaned drastically and no damage.
- ◆Fruit and vegetable goes to next procedure with spraying cleaning section under the hydraulic effect. It is double deck design which can make the stone and sand deposit to the bottom and discharge.
- ◆The material is high quality stainless steel. Perfect welding technology and special designing make the machine looks beautiful and practicality.



技术参数 Technical Parameter

型号Model	JD-FX-5	JD-FX-10	JD-FX-15	JD-FX-20	JD-FX-30	JD-FX-40
产量Capacity(kg)	5000	10000	15000	20000	30000	40000
功率Power (kw)	1.5	2.2	3	3.8	5.5	7.6
外形尺寸Dimension(mm)	3000 × 700 × 1400	3500 × 800 × 1400	4000 × 900 × 1400	4500 × 1000 × 1400	5000 × 1100 × 1400	6000 × 1200 × 1400
材质Material	304/316/443	304/316/443	304/316/443	304/316/443	304/316/443	304/316/443

备注：安装尺寸--(根据客户处理量大小灵活调节) 该技术解释权归上海嘉迪机械有限公司所有
Notes: Dimension (adjust according to the required capacity of the customer). Shanghai Jiadi Machinery Co., Ltd reserves the right of final technology explanations.

SORTING MACHINE

喷淋滚杠检果机

适用范围

本设备适用于新鲜番茄、胡萝卜、苹果、草莓、黑莓、洋葱、辣椒以及其他果品蔬菜的挑选。

技术说明

- ◆自转加公转设计，使物料在滚筒上自由翻滚，加之二次喷淋清洗，确保物料更加清洁卫生。
- ◆滚筒两端压制齿轮橡胶导轨，使辊筒转动灵活，变频调速使物料形成单排转动输送方式，彻底解决堆料和漏检问题。
- ◆挑选出的废料由废料输送带送出，落入指定接料桶，设备运行稳定，人员操作操作简单方便。
- ◆整体机架采用优质不锈钢制造，坚固耐用、外观美观理。



Application scope

The equipment is suitable to the sorting of tomato, carrot, apple, strawberry, blackberry, onion, chili, and other fruit and vegetable.

Technical explanation

- ◆The fruit and vegetable can tumble freely on the roller by the rotation and revolution designing. The fruit and vegetable can be more sanitary and clean with the second time spray cleaning.
- ◆Special motor shield and oil collecting plate and floor type oil guide pipe designing can guarantee the sanitary of the fruit and increase the water-proof effect of motor.
- ◆The flotsam can be conveyed by the waste material conveyor belt and then go into the receiving tank. The machine runs stability and easy to operate.
- ◆The material is stainless steel and with perfect surface, firm and durable structure.



技术参数 Technical Parameter

型号Model	JD-JG-5	JD-JG-10	JD-JG-15	JD-JG-20	JD-JG-30	JD-JG-40
产量Capacity(kg)	5000	10000	15000	20000	30000	40000
功率Power (kw)	1.5	2.2	3	3.8	5.5	7.6
外形尺寸Dimension(mm)	3500 × 1080 × 1400	4500 × 1180 × 1400	5500 × 1280 × 1400	6000 × 1380 × 1400	7000 × 1480 × 1400	8000 × 1580 × 1400
材质Material	304/316/443	304/316/443	304/316/443	304/316/443	304/316/443	304/316/443

备注：安装尺寸--(根据客户处理量大小灵活调节) 该技术解释权归上海嘉迪机械有限公司所有
Notes: Dimension (adjust according to the required capacity of the customer). Shanghai Jiadi Machinery Co., Ltd reserves the right of final technology explanations.